

**Datum** 21-05-2015

**Tijdstip** 18.00

**Locatie** E139

**Aanwezig** Marlies Aerts, Frank Bax, Gerry Benaets, Michiel Binnard, Ruben Degeling, Pieter-Jan Dirx, Dorien Eerdeken, Axel Faes, Valéry Frederix, Michael Hayen, Marnick Hermans, Pieter Huybrechts, Matthijs Kaminski, Jurn Krux, Roel Lambrechts, Hanne Loyens, Tom Marchand, Eline Ordies, Tobias Proost, Raymond Schoeman, Marieke Swerts, Marion Wittenberg

**Verontschuldigd** Michiel Arnouts, Jorn Geutjens, Sofie Hoste, Laurens Kempeneers, Glenda Molenberghs, Arne Nys, Liesbeth Oeyen, Alain Robert, Michelle van der Meer, Michiel Voes,

**Afwezig** Lucas Bellens, Nathalie Geraerts

**Verslagnemer** Dorien Eerdeken

**Voorzitter** Dorien Eerdeken

## *o* **Verandering agenda**

Punt 4.4 van de originele agenda betreffende het voorstel tot aanpassing van de voorwaarden voor toelagen zal worden vervangen door een bespreking van de verandering in de bijlage van het verenigingsdocument.

## **1 Goedkeuringen en opvolging**

### **1.1 Goedkeuring en opvolging verslag 5-05-2015**

Opvolging:

- Frank heeft gemailld naar de dienst MAT rond de klacht over aula's A101 en 102 en wacht op antwoord;
- Over de vraag of we al dan niet een bankrekening aanhouden, werd nog niet nagedacht wegens tijdgebrek. Dit zal in de zomer worden bekeken;
- Bij de beheerder kon nog niets worden nagevraagd aangezien zij met ziekteverlof is;
- De Stuverhandleiding zal worden afgedrukt;
- Er werd gemailld met de vraag om €300 te storten voor Nepal, Dorien wacht nog op antwoord.

Het verslag wordt goedgekeurd.

## 2 Terugkoppeling raden

---

### 2.1 FPC's

BEW: het verslag is in orde en staat op e-com.

GLW: Studenten vinden dat de evaluatievergaderingen regelmatig mogen plaatsvinden. Verder blijkt dat de verslagen hiervan niet publiek worden gemaakt.

Eline meldt dit op de Bureau Onderwijsraad.

De preventie in labo's blijkt niet in orde te zijn. R- en S-zinnen worden niet op voorhand meegedeeld en dit zorgt voor potentieel gevaarlijke situaties. Daarnaast halen de studenten aan dat de examenresultaten lang uit blijven. Het grootste probleem hierbij is dat er gewoonweg niet gecommuniceerd wordt naar studenten toe.

REC: In het begin van het academiejaar werd een brandoefening gehouden. Deze was geen succes en Ruben zat hiervoor samen met de verantwoordelijken. Er werd aangehaald dat de evacuatieplaats niet veilig te bereiken is (hiervoor moet de kleine ring overgestoken worden), maar deze werd toch behouden aangezien deze de beste manier voor evacuatie zou zijn. Verder haalden studenten aan dat ze het jammer vinden dat er in Hasselt geen opruimactie werd gehouden. Daarnaast zijn de deuren van aula's en leslokalen vaak niet tijdig open.

### 2.2 Faculteitsraden

BEW: Het valt docenten op dat studenten meer gebruik maken van de inhaalexamens. Men meent dat dit te wijten is aan het feit dat studenten niet meer kunnen uitschrijven voor een examen en dan maar een doktersbriefje halen. Frank reageerde hierop dat men dan de dokters voor fraude moet aanklagen en dat deze aangepakt moeten worden.

GLW: Een studie rond zeldzame tumoren werd voorgesteld door een professor in de leerstoel zorginnovatie. Het betreft een dossieronderzoek en hiervoor worden studenten Geneeskunde ingeschakeld in het kader van een opleidingsonderdeel. Verder waren er aanpassingen aan het curricula. De master Biomedische Wetenschappen zal worden aangepast en de bachelor Biomedische Wetenschappen is een herstelplan aan het schrijven.

WET: er werd tot op heden nog geen verslag ontvangen.

Dorien mailt hiervoor aangezien studenten die zetelen in de faculteitsraad hier recht op hebben.

ARK: Er werd niets relevants aangehaald.

IIW: er werd nog geen verslag ontvangen.

## 3 Studentenraad

---

### 3.1 Aanpassing werkingsreglement

Het werkingsreglement werd aangepast zodat de mogelijkheid van een studentenraadcoach terug mogelijk wordt. De definitie, het feit dat de studentenraadcoach een Extern Adviserend Lid is en dat hij of zij zetelt in het IAC werden toegevoegd. Het werkingsreglement wordt goedgekeurd en zal ingaan op 1 augustus 2015.

## 4 Student

---

### 4.1 Universiteitsbibliotheek

Marc Govaerts licht de werking van de universiteitsbibliotheek komen toe. Studenten ervaren de bibliotheek als een studeerplaats, maar de bibliotheek zelf ziet dit ruimer: de bib is er in de eerste plaats om informatie ter beschikking te stellen.

De laatste maanden zijn er enkele dingen veranderd:

1. Nieuwe site: deze geeft een duidelijker overzicht van e-bronnen, wat een pijnpunt was voorheen. Verder is het duidelijker wat er mogelijk is als je off-campus bent. Daarnaast werden tools om e-bronnen te doorzoeken geoptimaliseerd.
2. Binnen de UHasselt was er een eerder beperkt aanbod aan e-bronnen, hieraan is gewerkt. Dit academiejaar werd een serieuze (financiële) inspanning gedaan en er werden meer tijdschriften aangekocht. Sinds vorige maand zijn er 120.000 wetenschappelijke e-books, die onbeperkt raadpleegbaar zijn (ook van thuis uit). Men is meer en meer overgegaan naar een digitale bibliotheek.
3. Het aanbod in verband met informatievaardigheden werd ook uitgebreid: er is een modulair opgebouwde cursus over skills die je zou moeten hebben om de veelheid aan informatie aan te kunnen en optimaal te kunnen zoeken, deze is te vinden op de website. In samenspraak met docenten, zal deze cursus worden opgenomen in alle curricula. Dit zal begin volgende maand voorgesteld worden op de OWR.
4. Verbouwing van de bibliotheek op campus Diepenbeek: campus Diepenbeek zal worden verbouwd en ook de bib valt hieronder. Problemen die vermeld worden door studenten werden al aangekaart aan de architecten: meer en degelijk uitgeruste werkplekken, meer groepsworklokaaltjes, degelijke toegangscontrole, lockers, kapstokken, ...

De bib is een plaats voor boeken en tijdschriften, maar dat is niet meer de kerntaak van de bib op de universiteit: dit is informatiebeheer, zorgen dat info bij de studenten terecht komt. Daarnaast is de bib een studieruimte. Er zijn een aantal knelpunten, en vooral studieruimte komt vaak terug. De bib zal nooit aan alle vragen een antwoord kunnen bieden, omdat de vraag té groot is. Men wil wel zo ver mogelijk geraken met de middelen die beschikbaar zijn. Een voorbeeld is personeel: de bib beschikt over een beperkte staf die zowel het traditionele, elektronische en het openhouden van de bib moeten regelen. Vaak worden daarom jobstudenten ingeschakeld.

In de enquête van StuRa kwam openingsuren, nl. het verlengen ervan, naar boven, zeker tijdens tweede zittijd. Dit zal opgelost worden: de bib zal tijdens normale openingsuren al vanaf 8.30 u. opengaan. Tijdens de tweede zittijd is de universiteit voor 15 augustus slechts tot 19.00 u. open, dus de bib kan langer niet open zijn dan. Bijgevolg zal de bib tot 16u open zijn. Na 15 augustus worden de nodige jobstudenten gezocht zodat de bib dan volgens de normale uren kan open zijn, dus van 8.30 u. tot 22.00u.

De bib vraag wat StuRa vindt van de openingsuren hoe ze nu zijn. Een vraag vanuit de studentenraad is of er geen afsplitsing gemaakt kan worden tussen het opslaan van de boeken enerzijds en de studeerplekken anderzijds, zodat de studieruimte kan openblijven zonder controle. Hierop wordt geantwoord dat studenten in de bib studeren wegens die controle, zodat het rustig blijft.

Vanuit de studentenraad wordt het idee naar voren gebracht van een aparte ingang naar de bib zodat die zelfs 24/24 open zou kunnen zijn. Hierop antwoordt men dat daar al over nagedacht is, maar dit moet natuurlijk in samenspraak met andere diensten. We moeten natuurlijk ook altijd wel rekening houden met externen (bv

alumni, mensen die hier zijn voor een conferentie, ...). Dit idee wordt meegenomen naar de aankomende verbouwingen. De bib vraagt of StuRa hiervoor ook kan polsen bij de beheerder.

Verder is er het idee om tellingen te houden om te kijken wanneer de bib vooral gebruikt wordt en of de bib bijvoorbeeld op vrijdagavond ook intensief gebruikt wordt. Dit kan worden gedaan met jobstudenten.

Marc Govaerts haalt aan dat in de Rechtsbibliotheek minder ruimte voor verandering is, omdat we hier gebonden zijn aan afspraken met de rechtbanken.

Een ander probleem is de overbezetting. De bib alleen zal nooit de volledige oplossing kunnen bieden, op piekmomenten zullen altijd tekorten zijn. Er is nood aan een algemeen plan dat meer lokalen open zet tijdens blokperiode. Men zal werk maken van toegangscontrole tijdens de blokperiode: studenten moeten hun studentenkaart kunnen tonen. Er blijven natuurlijk wel conflicten: wat met oud-studenten die we nog graag bij de unief willen betrekken, maar geen student meer zijn. Verder is het zo dat UHasselt studenten bij de PXL mogen gaan studeren, en omgekeerd natuurlijk ook.

Dit zal tijdens de blokperiode worden gecommuniceerd.

Een volgend idee van de studentenraad is dat boeken die niet frequent worden uitgeleend, misschien compacter kunnen worden opgeslagen en deze op verzoek kunnen worden uitgeleend. Hierop antwoordt de bib dat de rekken met tijdschriften al zullen verdwijnen, maar dat gangen bijvoorbeeld smaller maken geen optie is, ze zouden eigenlijk breder moeten zijn voor rolstoelgebruikers. Een idee is om het boek dat je zou willen te vragen en dat iemand dit dan voor jou gaat halen in een bergruimte, meer een magazijnfunctie. Dit werd reeds overwogen maar het probleem is dat er geen geschikte ruimte hiervoor is. Er kan wel gekeken worden of een gedeelte van de boeken op deze manier kan worden weggelegd.

Een laatste probleem is dat van het reserveren van studeerplaatsen. Een idee dat de studentenraad nog al heeft opgeworpen is dat van een soort parkeerschijf. Het probleem is dat hier mee kan worden geknoeid. Een idee van de bib is om tussen half 12 en half 2 geen controle te houden en op andere momenten een tweevoudige controle. Deze houdt in dat een medewerker rondwandelt en op gereserveerde plaatsen een eerste waarschuwing legt. Na een half uur wordt opnieuw een ronde gedaan en waar een waarschuwing ligt en de persoon nog niet terug is, worden de boeken bij de balie gelegd. Dit zal vooral tijdens blokperiodes gedaan worden.

Vanuit de studentenraad komt de vraag hoe het zit met de verhuis van de bibliotheek in het Architectuurgebouw. Op lange termijn zal deze inderdaad verdwijnen en samengevoegd worden met die van gebouw D, uit noodzaak wegens een tekort aan personeel. Maar dit is nog niet voor op korte termijn.

De bibliotheek zou graag regelmatig aanwezig zijn op AV's van StuRa om in gesprek te gaan met de studenten. Dit zal met de afgevaardigden in de BBC afgesproken worden.

## 4.2 Fitnessstussenkomst

Er wordt voorgesteld door de sportcoördinatoren om de tussenkomst voor Basic Fit af te schaffen. De argumenten hier voor staan beschreven in de bijlage. De AV acht deze argumenten voldoende dragend en staat achter de afschaffing van de fitnessstussenkomst voor Basic Fit.

## 4.3 Lokalenverdeling verenigingen

De dienst studentenvoorzieningen heeft StuRa gevraagd naar onze mening over de lokalen voor de verenigingen (zie document lokalenverdeling in bijlage).

Een vraag komt naar voren rond het lokaal J12: dit zou voor de helft voor de verenigingen zijn en de andere helft voor XOD. Dit blijkt in de realiteit niet haalbaar en is bovendien geen structurele oplossing. De lokalenverdeling is een enorm heikelpunt en kan beter in diepte worden uitgewerkt. Er is bovendien overleg nodig met de verenigingsraad. Daarom wordt dit uitgesteld naar volgend werkingsjaar en zal er een werkgroep worden opgericht.

De volgende Ondervoorzitter Student richt een werkgroep op hierrond.

## 4.4 Verandering in de bijlage van het verenigingsdocument

Op de vorige Raad voor Studentenvoorzieningen werd het verenigingsdocument goedgekeurd behalve de passage betreffende de verdeling van de subsidies voor de verenigingen. Dit punt zal op de eerstvolgende RvS worden besproken. Aan de bijlage van het verenigingsdocument is een passage toegevoegd waarover de Ondervoorzitter Student en de verenigingscoördinator hun twijfels hebben. De universiteit wil dat de verenigingen een overzicht geven van hun banksaldo zodat negatieve banksaldi kunnen worden opgemerkt. Aanleiding hiervoor is dat sommige nieuwe praesidia onbetaalde facturen van het vorige praesidia voorgeschoteld kregen. De AV is van mening dat het kennen van het banksaldo zulke situaties niet zal voorkomen en dat deze regeling beperkend zal werken voor de verenigingen. De AV is het dus oneens met deze passage.

# 5 Varia

---

## 5.1 Mededelingen

- Op vrijdag 3 juli zal de jaarlijkse barbecue plaatsvinden. De uitnodiging volgt nog.
- Donderdag 28 mei is het Dies Natalis, StuRa is hierop uitgenodigd.
- Een steward op campus Hasselt heeft ons gevraagd om nog eens aan te kaarten dat er geen waardevolle spullen moeten worden achtergelaten in de studiecellen, aangezien iedereen hierbij kan.

## 5.2 Rondvraag

- Er wordt aangehaald dat ijsjes uitdelen in ruil voor stemmen eigenlijk je stemmen afkopen is. Dit is niet helemaal waar, aangezien wij dit als StuRa als organisatie doen en niet als individuen. Verder is het heel belangrijk dat 10% van alle studenten gestemd heeft, anders zijn wij niet rechtsgeldig. Als wij zulke acties niet zouden doen, zouden we hier niet aan geraken. Een beter alternatief werd tot op heden niet gevonden.
- Er wordt gevraagd waarom de functievergadering nu is en niet in september. Dit is omdat het werkingsjaar op 1 augustus begint en we vanaf dan ook al met het nieuwe team kunnen beginnen.
- Er wordt aangehaald dat langs beide kanten van de weg naar gebouw H auto's geparkeerd staan. Dit is verboden, er mag slechts aan 1 kant worden geparkeerd omdat aan de andere kant brandslangaan sluitingen zitten. Hier worden vaak bonnen uitgeschreven en daarom komt de vraag of we studenten hier niet op kunnen sensibiliseren.

Er zal een foto worden geplaatst op de Facebookpagina.